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PROTOKOLL 

fört vid sammanträde med Arbetsutskottet, RAR i Sörmland 

Datum: 2024-01-26, kl. 09:00-10:00 

Plats: Digitalt, Microsoft Teams 

Sekreterare: Nils Perers 

 

Närvarande 

Helena Koch (M) Ordförande (Region Sörmland) 
Owe Ek (S) Första vice ordförande (Eskilstuna kommun) 
Anna Lejon (M) Andra vice ordförande (Vingåkers kommun) 
Oleg Kosovic Ledamot (Försäkringskassan) 
Sam Farsani Ledamot (Arbetsförmedlingen) 
Charlotta Skålén Förbundschef, RAR i Sörmland 
Nils Perers Sekreterare, RAR i Sörmland 
Vedad Begovic Verksamhetsutvecklare, RAR i Sörmland 

§ 1 Mötets öppnande 
Ordförande Helena Koch hälsade alla välkomna och förklarade dagens möte öppnat. 

§ 2 Dagordningens godkännande 
Dagordningen godkändes. 

§ 3 Val av protokolljusterare 
Owe Ek valdes att justera dagens protokoll. 

§ 4 Informationsärenden 
Årsredovisningen 
Är nästan färdig. Kommer att lämnas till AU inför nästa arbetsutskott 16 februari. 

§ 5 Ansökan Innovationsjakten 
Dag Wallströmer redogör för insatsen. 

Vad blir Arbetsförmedlingens roll i projektet? AU vill se bättre förankring och aktivt 
deltagande från Arbetsförmedlingen.  

Överensstämmer detta med Arbetsförmedlingens insatser. Kan det finnas en strateg på 
nationell nivå som kan hjälpa till med uppslag på fungerande insatser? 
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Är det realistiskt att starta projektet enligt den tidsplanen som angetts i och med behov av 
rekrytering?  

Beslut: Innovationsjakten behöver komplettera med ovanstående och återkomma på nästa 
AU den 16 februari. 

§ 6 Ansökan Specialistteamet 
Lena Åkerstedt och Suvana Kasumovic redogör för insatsen. 

Vad är skillnad mellan insatsen och ordinarie verksamhet? Och vad är skillnaden mellan Sikta 
mot arbetslivet och insatsen? 

Budgeten är alldeles för hög och måste justeras.  

Beslut: Specialistteamet behöver komplettera med ovanstående och återkomma på nästa 
AU den 16 februari. 

 

§ 7 Mötet avslutas 
 

Nils Perers 
Sekreterare 
 

 

Justeras 
 

 

Helena Koch 
Ordförande 

Owe Ek 
Första vice ordförande 
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Detta är ett elektroniskt 
undertecknat dokument 

Underskrifterna i detta dokument uppfyller kraven för Avancerad Elektronisk Underskrift enligt 
definitionen i eIDAS (EU:s förordning 910/2014). 

Äktheten kan kontrolleras i alla tjänster som kan validera underskrifter som godkänts av 
Myndigheten för digital förvaltning (DIGG). Använd till exempel valideringstjänsten Signport. 
För validering med Adobe Acrobat Reader, läs mer här. 

Notera, om dokumentet skrivs ut på papper följer de elektroniska underskrifterna inte med och kan 
därför inte valideras. 

Följande personer har genom sin elektroniska underskrift godkänt innehållet i detta dokument samt 
försäkrat att angivna uppgifter är korrekta.  


